
Finansudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 239
Forslag til finanslov for finansåret 2022.
Af finansministeren (Nicolai Wammen)

Spørgsmål 21
Vil ministeren oplyse, hvorfor regeringen ikke har prioriteret at afsætte penge til sjældne
sygdomme, herunder cystisk fibrose, hvor der er bevillingsudløb og ikke er afsat penge i
2022? Og herunder oplyse hvordan det vil påvirke tilbuddene til patienter og pårørende
samt centrene for cystisk fibrose på henholdsvis Aarhus Universitetshospital og Rigsho-
spitalet, hvor midlerne afsat under den tidligere VLAK-regering bl. a. har været anvendt
til, at der i centrene er bedre adgang til specialiserede kompetencer til at kunne yde psy-
kologbistand ved behov til patienter med cystisk fibrose og deres nærmeste pårørende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 1. oktober 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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